
Referat Strandparken velforening 2024.04.29 (1) - Side 1 av 2 

 

 
 
 

Referat fra styremøte i Strandparken Velforening 29.04.2024 
 
Til stede:  Reidar Juel Mathisen, Heidi Ruud-Johansen, Elisabeth Tangen, Per Gran 

Werner, Ola Skogheim og Inger Jahre 
 
Forfall: Karin Røed Arvesen 
Fravær: Jon Brodersen og Terje Barstad (tittet innom noen få minutter) 
 
 
1. Godkjenning av agenda. OK. 
 
2. Godkjenning av referat fra 18.03.2024. OK. 
 
Sak 27/2024: Økonomi: Velforeningen har ca kr 199 000 på konto og  
Sjøbua ca kr 17 600. 
 
Sak 28/2024: HMS: Ingen saker. 
 
Sak 29/2024: Båtforeningen: De siste utriggerne som ligger på land, skal nå settes ut. 
Styremøte skal avholdes 7. mai. Da bestemmes det tidspunkt for dugnad. 
 
Sak 30/2024: Konstituering av nytt styre:  
 

Leder Reidar J. Mathisen 
Nestleder Per Gran Werner 
Kasserer Heidi Ruud-Johansen 
Sekretær Inger Jahre 
Leder dugnadskomite Jon Brodersen 
Leder Sjøbua Ola Skogheim 
Varamedlem Elisabeth Tangen 
Varamedlem 
 
Representant med møterett – 
båtforeningen  

Karin Røed Arvesen 
 
Terje Barstad   
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Informasjon om nytt styre mm må legges ut på Strandparken.no. Reidar kontakter Bent 
Gramdal, som har ansvar for denne hjemmesiden, for å få til et møte der Bent, leder og 
sekretær deltar.  
 
Sak 31/2024: Ny badetrapp sør. Reidar har vært i kontakt med Skjærgårdsbrygger AS i 
Østfold ang. pris og typer trapp. Han kjøper trapp etter å ha sjekket lengde som trappa 
bør ha. Trinnene må være gode å trå på. Kr. 25 000 er satt av på budsjettet.   
 
Sak 32/2024: Gamle saker 

- Sak 33/2023 og 25/2024: Råtne planker. De råtne plankene rundt huskene på 
den lille lekeplassen ved sameiet B2 fjernes og erstattes med nye. 

- Sak 23/2024: Rotteplage og Pelias. Det har kommet inn en observasjon til. 
Dette har mest sannsynlig sammenheng med mating av fugl, noe som er 
stoppet. Vi avventer videre og observerer før ev. tiltak iverksettes.  

- Sak 12/24: Det er behov for en 20 fot stykkgodscontainer med dør i den ene 
enden. Per henter inn nye priser (prisene har steget). 50 000 er satt av i 
budsjettet. Båtforeningen og velforeningen betaler halvparten hver. Terje 
sjekker mulighet for momsfritak. 

- Sak 22/2024: Belysning på stien forbi badebrygga: Saken ble drøftet noe, men 
på grunn av fravær, hadde styret ikke ny informasjon om hva som finnes og 
mulige kostnader. Flere uttrykte skepsis til behovet.   
 

Sak 33/2024: Eventuelt 
- Reidar sender ut et kart der de forskjellige sameiene er markert. Alle i styret får 

dette. 
- Per kontakter kommunen angående lyktestolpe uten lampetopp og nedkjørt 

skilt i området ved Sjøbua.  
- Ola har snakket med dugnadsleder om beising av platting foran Sjøbua. Han 

formidler også behov for å få vasket kjøkkenskapene. Fint hvis begge deler kan 
gjøres dugnadsdagen. Hvis ikke, må vaskingen gjøres senere.  

- Reidar kjøper ny skriver som sekretær skal disponere.    
- Stein fra utfyllingen mot sjøen skal ikke fjernes! Fyllingen er heller ikke til 

dumping av avfall som f.eks belegningsstein. Dette skal til Skoppum 
Gjenvinningsstasjon. Grus som sopes opp etter vinteren, kan eventuelt slippes 
ned mellom store steiner. 

- Beboere mot riksveien ønsker skjerming etter at støyvollen har sunket 
betydelig. Planting av tuja ca ½ meter fra toppen inn mot gangveien kan kanskje 
være en løsning. Per utreder kostnader til eventuell beplantning og til pleie av 
hekk over tid. Han tar dette opp med styret i Strandkvartalet boligsameie. Hvis 
dette blir en sak for velforeningen på sikt, var det usikkerhet om dette må tas 
opp på årsmøtet.  

 
NESTE STYREMØTE: MANDAG 3. juni 2024 kl 18:00 i Sjøbua. 
 
Inger Jahre, sekretær. 


